
Protokołu  
 z VII zwyczajnej sesji Rady Gminy w Liniewie 

                odbytej w dniu 25 maja 2007 r. w godz. od 800 do 830 
                        w sali GOKSiR w Liniewie przy ul. Dworcowej 3. 
 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał wszystkich zebranych Przewodniczący Rady Gminy               
p. Ludwik Szparkowski stwierdzając, Ŝe obrady są prawomocne, poniewaŜ                  
w sesji uczestniczy 14 radnych (Nieobecny radny Ryszard Barzowski).   
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu). 
 
Ad.2 
Przewodniczący Rady Gminy p. Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy wnoszą 
uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za przyjęciem porządku 
obrad sesji? 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad, który brzmi 
następująco: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i wnioski radnych.  
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmian w budŜecie gminy. 
7. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
8. Wolne głosy i wnioski.  
9. Zakończenie sesji. 
 
Ad.3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szpakowski zapytał radnych kto jest                          
za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji? 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 



Ad.4 
Wójt Gminy Mirosław Warczak omówił sprawozdanie z podjętych działań                 
w okresie międzysesyjnym. 
 
(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Ad.5 
 
Interpelacje i wnioski radnych. 
 

Ludwik Szparkowski – był „Dzień StraŜaka” w Lubieszynie, nie było tam osoby 
która redaguje gazetkę, nie ma zdjęć z tej imprezy. Prośba aby rzecznik prasowy 
był na takich imprezach i robił zdjęcia. 
 
Ad.6 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
- zmian w budŜecie gminy 
 
Danuta Skuza Skarbnik Gminy omówiła uchwałę w sprawie zmian w budŜecie 
gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych czy wnoszą 
uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 
 
Radni nie wnieśli uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Karczyński odczytał uchwałę. 
 
Radni 14 głosami „za” podjęli 
 Uchwałę Nr VII/37/2007 w sprawie zmian w budŜecie gminy. 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
Na sesję przybył radny Ryszard Barzowski. 
 
 
 
 
 
 



Ad.7 
Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
 
Wójt –  osoba, która zajmuje się gazetka jeszcze studiuje i w tym dniu nie mogła 
być, ale zdjęcia są zrobione i będą wykorzystane. 
 
Ad.8 
Wolne głosy i wnioski 
 
Lech śakowski – energetycy usunęli lini ę energetyczna w Lubieszynie, ale 
pozostały po niej słupy. Stoją na polach i przeszkadzają rolnikom w wykonywaniu 
pracy. Zwracam się z prośbą o usunięcie ich. 
 
Tadeusz Borkowski – w sprawie śniętych ryb w jeziorze DuŜym – jakie będą 
decyzje? Jak długo to będzie trwało? Czy moŜna korzystać z wody?                         
Proszę o pisemną informację. 
 
Wójt – czekamy na decyzję i zalecenia. 
 
Krzysztof Petrowicz – jezioro jest pod stałym nadzorem, równieŜ wszystkie 
jeziora są pod kontrola. Jest stały monitoring jeziora, czekamy jak przyjdą wyniki                         
i orzeczenie z Inspekcji Sanitarnej. 
 
Danuta Skuza – poinformowała wszystkich, Ŝe są do odbioru pieniądze za zwrot 
podatku akcyzowego. 
 
Ad.9 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 8:30. 
 
 
 

 
  Protokołowała 
 
Anna Turzyńska 


